

ការសំភាសន៍របស់លោកពូ យុន ពេជ្រ

ក៖ អ្នកធ្វើការសំភាសន៍ដោយ គីម ម៉េង ខ៖ អ្នកដែលត្រូវបានគេសំភាសន៍ពូ យុន ពេជ្រ

ការសង្កេតរបស់លោក យុន ពេជ្រ

លោកពូ យុន យុន ពេជ្រគាត់មានអាយុ ៥៩ឆ្នាំ ក្នុងឆ្នាំ ២០១៨ លោកពូ យុន ពេជ្រ គាត់មានភេទ ប្រុសលោកពូ យុន ពេជ្រ មានទីលំនៅនាពេលបច្ចុប្បន្ននៅភូមិក្រោកគោ សង្កាត់គីឡូម៉ែត្រលេខ ៦ ខណ្ឌបួស្សីកែវ រាជធានីភ្នំពេញ។

ក៖

ចឹងជាដំបូងជំរាបសូរលោកពូខ្ញុំបាទមកពីរខាងសាកលវិទ្យាល័យបីបាយយូនៃសហរដ្ឋអាមេរិចហើយមានការអញ្ជើញដើម្បីមានការសំភាសន៍លោកពូអំពីពង្សប្រវត្តិគឺលោកពូ អាយុអនុញ្ញាត្តិអោយសំភាសន៍លោកយាយពង្សប្រវត្តិលោកពូបានដែលទេ។

ខ៖ បាទបាន ។

ក៖

ចឹងថ្ងៃនេះគឺជាថ្ងៃដែលខ្ញុំបានសំភាសន៍លោកពូគឺជាថ្ងៃទី២៨ខែ៤(មេសា)ឆ្នាំ២០១៨ហើយ ធ្វើការសំភាសន៍ដោយរូបខ្ញុំបាទឈ្មោះគីមម៉េងហើយនាក់សំភាសន៍លោកពូឈ្មោះ យុន ពេជ្រចឹងផ្ដើមឈ្មោះដំបូងខ្ញុំអាចស្គាល់ឈ្មោះរបស់លោកពូបានដែលទេលោកពូ???

ខ៖ បាទបានខ្ញុំឈ្មោះ យុន ពេជ្រ។

ក៖

បាទហើយចឹងសំណួរដែលខ្ញុំដែលចង់សួរលោកពូដំបូងសួរលោកពូដំបូងឈ្មោះពេញរបស់ លោកពូតែម្ដងថាគឺលោកពូមានឈ្មោះអ្វីដែលទៅលោកពូឈ្មោះពេញរបស់លោកពូហាស ហើយនឹងត្រកូលរបស់លោកពូហាស???

ខ៖

បាទនិយាយពីត្រកូលទាំងអីហាសបាទទាំងដីទូតទាំងអីនឹងហាសបាទសំរាប់នាមត្រកូលរបស់ខ្ញុំនឹងគឺឈ្មោះថា យុន ពេជ្រ។

ក៖ បាទហើយចឹងថាគឺលោកពូមានឈ្មោះហៅក្រៅដែលរឺទេលោកពូ???

ខ៖ បាទគឺគ្មាននោះទេបាទ។

ក៖ បាទហើយសំរាប់លោកពូឆ្នាំនឹងលោកពូមានអាយុប៉ុន្មានឆ្នាំហើយទៅលោកពូ???

ខ៖ បាទសំរាប់ខ្ញុំនឹងប្រសិនជាគិតទៅខ្ញុំនឹងប្រហែលជា ៥៩ឆ្នាំ
ហើយប្រសិនជាគិតទៅហាសរីក័ចូលដល់ ៦០ឆ្នាំ បាទនិយាយទៅខ្ញុំនឹងចូលដល់
៦០ឆ្នាំហើយបាទ ។

ក៖ បាទហើយចឹងលោកពូចូលដល់
អាយុ៥៩ឆ្នាំហើយបាទហើយចឹងលោកពូមានទឹកនៃឆ្នែងកំណើតនៅទឹកនៃឆ្នែងណាដែលទៅ
លោកពូ???

ខ៖ បាទសំរាប់ខ្ញុំនឹងមានទឹកនៃឆ្នែងកំណើតនៅខាងព្រៃវែងហាសបាទ ។

ក៖
បាទទឹកនៃឆ្នែងកំណើតរបស់លោកពូមានភូមិអ្វីស្រុកអ្វីហើយនឹងខេត្តអ្វីដែលទៅលោកពូ???

ខ៖
បាទសំរាប់ស្រុកនឹងកាល់ពីដើមនឹងគេបានហៅស្រុកនឹងថាគឺជាស្រុកព្រៃវែងចឹងហាសបា
ទស្រុកព្រៃវែងហើយនឹងខេត្តព្រៃវែងបាទដល់ពេលមកដល់ពេលបច្ចុប្បន្ននឹងគឺគេបាន
ហៅថាស្រុកស្វាយអន់ទរខេត្តព្រៃវែងបាទហើយគឺឃុំទឹកថ្លាបាទ
និយាយទៅគឺគេហៅថាភូមិទួលអំពិល ឃុំទឹកថ្លា ស្រុកស្វាយអន់ទរ ខេត្តព្រៃវែង បាទ ។

ក៖
បាទហើយចឹងអរគុណច្រើនមែនទែនលោកពូហើយចឹងសំរាប់លោកពូថាតើលោកពូមានប
ងប្អូននឹងចំនួនប៉ុន្មាននាក់ទៅលោកពូ???

ខ៖ បាទសំរាប់ខ្ញុំនឹងគឺខ្ញុំនឹងមានបងប្អូននឹងចំនួន ៥នាក់
បាទហើយពួកគាត់ទាំងអស់នឹងបានស្លាប់ចំនួន ៣នាក់ហើយគឺនៅសល់ ២នាក់បាទ ។

ក៖ បាទហើយចឹងសំរាប់លោកពូថាតើលោកពូគឺជាកូនទីប៉ុន្មានដែលទៅលោកពូ???

ខ៖ បាទសំរាប់ខ្ញុំគឺខ្ញុំនឹងគឺជាកូនទី៣ បាទខ្ញុំនឹងគឺជាកូនទី៣ ។

ក៖
បាទហើយចឹងសំរាប់លោកពូមាននៅចងចាំឈ្មោះបងប្អូនរបស់លោកពូទាំងអស់ដែលរីទេ
លោកពូ???

ខ៖ បាទបងប្អូនរបស់ខ្ញុំគឺខ្ញុំនៅចាំឈ្មោះរបស់គាត់ទាំងអស់តា ។

ក៖
បាទហើយចឹងលោកពូអាចប្រាប់ឈ្មោះបងប្អូនរបស់លោកពូម្តងម្នាក់ម្តងម្នាក់បានដែលទេ
លោកពូ???

ខ៖ បាទសំរាប់បងប្អូនរបស់ខ្ញុំនឹងទី១គាត់មានឈ្មោះថា ប៊ុន យ៉ាន (ស្រី)
ហើយសំរាប់បងប្អូនរបស់ខ្ញុំនឹងទី២គាត់មានឈ្មោះថា ប៊ុន ថា
ហើយសំរាប់បងប្អូនរបស់ខ្ញុំនឹងទី៣គាត់មានឈ្មោះថា ប៊ុន កួយ
ហើយសំរាប់បងប្អូនរបស់ខ្ញុំនឹងទី៤គាត់មានឈ្មោះថា ប៊ុន កួយ
ហើយសំរាប់បងប្អូនរបស់ខ្ញុំនឹងទី៥គាត់មានឈ្មោះថា ប៊ុន ទៀក ។

ក៖
បាទហើយសំរាប់សំរាប់បងប្អូនរបស់លោកពូនឹងសព្វថ្ងៃនឹងថាតើពូគាត់រស់នៅទីកន្លែងណាដែលទៅលោកពូ???

ខ៖
បាទសព្វថ្ងៃនឹងគឺពូគាត់បានរស់នៅខេត្តព្រៃវែងនឹងតែម្តងហាសបាទហើយពូគាត់រស់នៅជុំគ្នាចឹងហាសក៏ប៉ុន្តែមាននាក់ខ្លះនឹងគេបានស្លាប់ខ្លះចឹងហាសបាទគឺពូកគាត់បានស្លាប់អស់ចំនួន២នាក់ហើយចឹងហាសបាទហេអត់ទេគឺស្លាប់អស់ចំនួន៣នាក់បាទ។

ក៖
បាទហើយចឹងពូកគាត់បានស្លាប់នៅក្នុងជំនាន់ពោលពតរឺក៏ស្លាប់នៅក្នុងជំនាន់នឹងដែលទៅលោកពូ???

ខ៖
បាទនិយាយទៅគឺពូកគាត់នឹងបានស្លាប់នៅក្នុងជំនាន់ពោលពតបាទហើយមួយនឹងគឺជាបងទី១របស់ខ្ញុំនឹងគឺគាត់បានស្លាប់នៅក្នុងជំនាន់ពោលពតហើយសំរាប់បងទី១របស់ខ្ញុំនឹងគឺគាត់បានស្លាប់នៅក្នុងជំនាន់នឹងឯងបានបាទ។

ក៖
បាទហើយចឹងសំរាប់បច្ចុប្បន្ននឹងថាតើបងរបស់លោកពូនឹងគាត់មានជំងឺអ្វីដែលទៅបានជាគាត់នឹងបានស្លាប់ចឹងទៅលោកពូ???

ខ៖
បាទនៅពេលដែលគាត់បានស្លាប់នឹងគឺជាជំងឺឈឺហើយខ្ញុំនឹងក៏មិនបានដឹងថាគាត់មានជំងឺអ្វីដែលចឹងហាសតែខ្ញុំនឹងបានលឺគេនិយាយថាគាត់មានជំងឺឈឺដោយសារជំងឺលើសឈាមចឹងហាសបាទហើយដល់ចឹងទៅដូចថាដូចជាអាក់រអូលហើយសំរាប់ជើងរបស់គាត់នឹងគឺគាត់ដើរលេងរួចចឹងទៅហាសបាទហើយនៅពេលដែលគាត់ដើរមិនរួចចឹងទៅយើងក៏បានដាក់គាត់នឹងទៅនឹងរទេះរុនបាទហើយនៅពេលដែលយើងបានយើងក៏បានដាក់គាត់នឹងទៅនឹងរទេះរុនហើយចឹងយើងក៏បានរុនគាត់ទៅបះទៅនឹងអាគ្រែបបរនឹងបាទនៅពេលនឹងគឺគាត់ទៅជាស្លូកស្លឹងក្រោកលេងរួចតែម្តងបាទគឺគាត់គ្មានបានទៅឈឺអ្វីនោះទេគ្រាន់តែចៅរបស់គាត់នឹងបានរុនគាត់នឹងទៅបះនឹងគ្រែបបរនឹងទៅជាគាត់នឹងដេកស្តុតស្តឹងហើយនឹងនិយាយបានតែម្តងហើយនឹងក្រោកលេងរួចអីចឹងទៅហាសបាទ។

ក៖

បាទហើយចឹងនៅពេលដែលគាត់បានស្លាប់ចឹងថាគាត់បានស្លាប់នៅក្នុងអាយុប៉ុន្មានឆ្នាំដែលទៅលោកពូ???

ខ៖ បាទនៅពេលដែលគាត់បានស្លាប់នឹងគឺគាត់បានស្លាប់នៅក្នុងអាយុ ៦០ឆ្នាំជាហើយក៏ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងមិនបានដឹងថា ៦០ប៉ុន្មាននោះទេបាទបាទនិយាយទៅនោះពេលដែលគាត់បានស្លាប់នឹងប្រហែល៦៧ឆ្នាំរឺ៦៨ឆ្នាំនឹងហាសបាទ។

ក៖

បាទហើយចឹងសំរាប់ឪពុកហើយនឹងម្តាយរបស់លោកពូគាត់មានឈ្មោះអ្វីដែលទៅលោកពូ???

ខ បាទសំរាប់លោកឪពុករបស់ខ្ញុំនឹងគាត់មានឈ្មោះថា ប៊ុន យុន បាទហើយសំរាប់ម្តាយរបស់ខ្ញុំនឹងគឺមានឈ្មោះថា នៅយុតបាទ ។

ក៖

បាទហើយចឹងថាគេលោកទាំង២នឹងឆ្នាំនឹងគាត់មានអាយុប៉ុន្មានឆ្នាំដែលហើយទៅលោកពូ???

ខ៖ បាទប្រសិនបើនិយាយទៅគឺគាត់បានស្លាប់យូរហើយចឹងហាសបាទ។

ក៖

បាទហើយចឹងលោកទាំង២គាត់បាននៅទីស្រុកកំណើតរឺក៏នៅកន្លែងណាផ្សេងដែលទៅលោកពូបាទប្រសិនបើគាត់នៅរស់នឹងហាសលោកពូចឹងគិតថាលោកទាំង២មានអាយុប៉ុន្មានដែលទៅលោកពូ???

ខ៖ បាទសំរាប់លោកឪពុករបស់ខ្ញុំនឹងកាលដែលបានស្លាប់នឹងគឺនៅក្នុងឆ្នាំ ៧៣ឆ្នាំ បាទហើយម្តាយរបស់ខ្ញុំនឹងគឺគាត់មានអាយុប៉ុន្មាននោះទេនិយាយទៅប្រហែល៧២ឆ្នាំហើយមើលទៅបាទគឺគាត់បានស្លាប់នឹងជំងឺរបស់គាត់ចុះយើងមិនបានដឹងថាយ៉ាងមិចផងនឹងបាទ។

ក៖

បាទហើយចឹងសំរាប់ទីកន្លែងកំណើតរបស់លោកទាំង២នឹងថាគេគាត់រស់នៅទីកន្លែងណាដែលទៅលោកពូ???

ខ៖ បាទសំរាប់លោកឪពុករបស់ខ្ញុំនឹងគាត់បានកើតនិយុទ្ធសាល័យរំពៅនឹងហាសបាទ ស្រុកទឹកថ្លា និយាយទៅគឺគាត់រស់នៅតាំងពីគាត់នៅពេលពតមកចឹងហាសបាទ។

ក៖

បាទហើយចឹងលោកទាំង២នឹងគឺគាត់បានទទួលមរណៈភាពហើយមែនដែលទេលោកពួក???

ខ៖ បាទនិយាយទៅគឺគាត់បានទទួលមរណៈភាព។

ក៖

បាទចឹងអរគុណច្រើនមែនទែនលោកពួកបាទហើយចឹងថាតលោកពួកសព្វថ្ងៃនឹងថាតើលោកពួកប្រកបមុខរបបអ្វីដែលទៅលោកពួកហើយនឹងលោកពួកមានភរិយាដែលរីទេលោកពួក???

ខ៖ បាទសំរាប់សព្វថ្ងៃនឹងគឺខ្ញុំនឹងមានភរិយាយបាទ។

ក៖ បាទហើយចឹងសំរាប់ភរិយារបស់លោកពួកគាត់មានឈ្មោះអ្វីដែលទៅលោកពួក???

ខ៖ បាទសំរាប់ភរិយារបស់ខ្ញុំនឹងគាត់មានឈ្មោះថាចាន់លី។

ក៖ បាទហើយចឹងសំរាប់ភរិយារបស់លោកពួកគាត់មានអាយុប៉ុន្មានឆ្នាំហើយលោកពួក???

ខ៖ បាទសំរាប់ប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំនឹងគាត់មានអាយុ៥៨ឆ្នាំហើយចឹងបាទ។

ក៖

បាទហើយចឹងសំរាប់ទឹកនៃកំណើតរបស់អ្នកមីងគាត់មានទឹកនៃកំណើតនៅកន្លែងណាដែលទៅលោកពួក???

ខ៖

បាទសំរាប់ទឹកនៃកំណើតរបស់ប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំនឹងគឺនៅកន្លែងនឹងតែម្តងបាទនៅភូមិជាមួយនឹងគ្នាហាសបាទ។

ក៖ បាទហើយចឹងលោកពួកទាំងអស់គ្នាគឺនៅខេត្តព្រៃវែងនឹងតែម្តងមែនដែលទេលោកពួក???

ខ៖ បាទបាទគឺយើងទាំងអស់គ្នានឹងនៅភូមិជាមួយនឹងគ្នាតែម្តងហាសបាទ។

ក៖

បាទហើយចឹងសំរាប់លោកពួកថាតើលោកពួកមានកូនចំនួនប៉ុន្មាននាក់ដែលទៅលោកពួក???

ខ៖

បាទសំរាប់ខ្ញុំនឹងគឺខ្ញុំនឹងមានកូនច្រើនណាស់បាទប្រសិនបើនិយាយទៅគឺខ្ញុំនឹងមានកូន១០ជាងនោះទេបាទ។

ក៖

បាទហើយចឹងលោកពួកអាចប្រាប់ឈ្មោះកូនរបស់លោកពួកទាំងអស់ម្តងម្នាក់ម្តងម្នាក់បានដែលទេលោកពួក???

ខ៖ បាទសំរាប់ខ្ញុំគឺខ្ញុំ
នឹងមិនជាដឹងថាគាត់នៅសល់ប៉ុន្មានទេពីព្រោះអីនឹងគឺខ្ញុំនឹងមិនបានដឹងថាវានៅសល់ប៉ុន្មាន
អីប៉ុន្មាននឹងនោះទេបាទ។

ក៖ បាទតែសំរាប់លោកពូមាននៅចងចាំឈ្មោះរបស់គាត់ដែលរឺទេលោកពូ???

ខ៖
បាទសំរាប់ខ្ញុំនឹងគឺខ្ញុំនៅចាំតាបាទនិយាយទៅចាំបានតិចតិចហាសព្រោះអីនឹងគឺខ្ញុំនឹងកា
ល់នឹងគឺខ្ញុំនៅតូចពេកចឹងហាសបាទ។

ក៖
បាទហើយចឹងលោកពូអាចប្រាប់ឈ្មោះរបស់គាត់ទាំងអស់ដែលគាត់កំពុងមានជីវិតរស់នៅ
នឹងបានដែលទេលោកពូ???

ខ៖
បាទប្រសិនបើនិយាយទៅដែលនៅសព្វថ្ងៃនឹងមានចំនួន១០នាក់ចឹងហាសបាទហើយចឹង
សំរាប់ឈ្មោះបងប្អូនរបស់ខ្ញុំនឹងទី១គាត់មានឈ្មោះថា យុន លូត
បងប្អូនរបស់ខ្ញុំនឹងទី២គាត់មានឈ្មោះថា យុន ម៉ុ បងប្អូនរបស់ខ្ញុំនឹងទី៣ គាត់មានឈ្មោះថា
យុន ឡា បងប្អូនរបស់ខ្ញុំនឹងទី៤គាត់មានឈ្មោះថា យុន វ៉ា
បងប្អូនរបស់ខ្ញុំនឹងទី៥គាត់មានឈ្មោះថាបងប្អូនរបស់ខ្ញុំនឹងទី៥គាត់មានឈ្មោះថា យុន ទូច
បងប្អូនរបស់ខ្ញុំនឹងទី៦គាត់មានឈ្មោះថា យុន ស្មារ
បងប្អូនរបស់ខ្ញុំនឹងទី៧គាត់មានឈ្មោះថា យុន អូន
បងប្អូនរបស់ខ្ញុំនឹងទី៨គាត់មានឈ្មោះថា យុន ស្រីអូន
បងប្អូនរបស់ខ្ញុំនឹងទី៩គាត់មានឈ្មោះថា យុន អូន
បងប្អូនរបស់ខ្ញុំនឹងទី១០គាត់មានឈ្មោះថា យុន ស្រីពេជ្រ
ហើយគេទាំងអស់គ្នាបានហៅតែស្រីអូនស្រីអូនក៏ទៅតាមនឹងទៅចឹងហាសបាទហេហេហេ
ហេបាទ។

ក៖
បាទហើយចឹងពួកគាត់ដែលមានឈ្មោះស្រដៃគ្នានឹងគឺគេបានហៅថាស្រីអូនទាំងអស់តែ
ម្តងមែនដែលទេលោកពូ???

ខ៖
បាទនិយាយទៅគឺគេហៅស្រីអូនទាំងអស់តែម្តងបាទហើយសំរាប់ភាគច្រើននឹងគឺគេហៅ
តែស្រីអូនបាទតែសំរាប់ឈ្មោះរបស់គេនឹងគឺគេឈ្មោះ ស្រី មិច នោះទេបាទ។

ក៖ បាទហើយចឹងអ្នកទី១០នឹងគាត់មានឈ្មោះ ស្រី មិចមែនដែលទេលោកពូ
បាទហើយចឹងពួកគាត់ទាំង១០នឹងពួកគាត់រស់នៅទីកន្លែងណាដែលទៅលោកពូ???

ខ៖

បាទមួយនោះនឹងគឺគេបានរស់នៅឯងស្ម័គ្រឯងនោះបាទដែលជាទីខេត្តបន្ទាយមានជ័យហាសបាទ បាទហើយសំរាប់បងប្អូនរបស់ខ្ញុំនឹងទី២គាត់បានរស់នៅខាង កំពុងឆ្នាំង បាទហើយសំរាប់បងប្អូនរបស់ខ្ញុំនឹងទី៣គាត់បានរស់នៅនេះបាទនៅខាងក្រោយនឹងហាសបាទ បាទហើយសំរាប់បងប្អូនរបស់ខ្ញុំនឹងទី៤គាត់បានរស់នៅខាងព្រៀលអន្តែក ខេត្តព្រៃវែង បាទហើយសំរាប់បងប្អូនរបស់ខ្ញុំនឹងទី៥គាត់បានរស់នៅនឹងដែល បាទហើយសំរាប់បងប្អូនរបស់ខ្ញុំនឹងទី៦គាត់បានរស់នៅនឹងដែល ទី៧ទី៨ទី៩ទី១០ គឺនៅទឹកនៃឯនឹងទាំងអស់គឺរស់នៅជុំគ្នាទាំងអស់ទាំងអស់បាទបាទហើយសំរាប់ពួកអ្នកដែលនៅជុំគ្នានឹងគឺសុទ្ធតែមិនទាន់ប្រពន្ធនោះទេបាទ។

ក៖ បាទហើយចឹងទី៧ទី៨ទី៩ទី១០

គឺនៅទឹកនៃឯនឹងទាំងអស់គឺរស់នៅជុំគ្នាទាំងអស់បាទហើយចឹងថាតើកូនរបស់លោកពូមួយណាដែលពួកគាត់មានគ្រួសារហើយដែលចឹងហាសលោកពូ???

ខ៖

បាទសំរាប់កូនរបស់ខ្ញុំនឹងដែលពួកគាត់មានគ្រួសារនឹងគឺមានចំនួន៤នាក់ចឹងហាសបាទអត់គឺមានចំនួន៥នាក់បាទបាទហើយសំរាប់នាក់មិនទាន់មានគ្រួសារនឹងក៏មានចំនួន៤នាក់ដែលចឹងហាស។

ក៖

បាទហើយចឹងកូនរបស់លោកពូដែលមិនបានទាល់មានគ្រួសារនឹងក៏មាន៤នាក់ដែលបាទហើយចឹងរាល់ថ្ងៃនឹងថាតើពួកគាត់នៅសិក្សារឺក៏ធ្វើការងារដែលលោកពូ???

ខ៖

បាទនិយាយទៅគឺគ្មាននាក់ណានៅសិក្សានោះទេគឺទាំងអស់នឹងធ្វើការងារខាងសំណង់អីចឹងទៅបាទហើយក៏មាននាក់ខ្លះទៀតចឹងទៅធ្វើការងាររោងចក្រចឹងទៅហាសបាទ។

ក៖

បាទហើយចឹងសំរាប់នៅក្នុងក្រុមគ្រួសាររបស់លោកពូថាតើមាននាក់ណាដែលជាអ្នកផ្គត់ផ្គង់នៅក្នុងក្រុមគ្រួសាររបស់លោកពូដែលទៅលោកពូ???

ខ៖

បាទនិយាយទៅគឺយើងទាំងអស់គ្នាដែលរស់នៅក្នុងផ្ទះនឹងគឺយើងទាំងអស់គ្នាបានរួមសម្បត្តិចឹងទៅបាទមានកូនស្រីនឹងវាបានអោយខ្លះចឹងទៅហើយនឹងកូនប្រុសនឹងក៏បានអោយខ្លះទៀតចឹងទៅសំរាប់កូនស្រីនឹងក៏គេបានធ្វើការងារនៅក្នុងរោងចក្រចឹងទៅសំរាប់កូនប្រុសនឹងគឺគេបានធ្វើការងារសំណង់អីចឹងទៅបាទហើយនៅពេលដែលបានលុយមករួមគ្នាដោះស្រាយថ្លៃទឹកថ្លៃភ្លើងចឹងទៅបាទហើយនឹងម្ហូបសំរាប់ហូបអីចឹងទៅបាទ។

ក៖

បាទហើយចឹងសំណួរដែលខ្ញុំនឹងចង់សួរទៅកាន់លោកពូមួយទៀតថាតើកាលដែលលោកពូនៅពីក្មេងនឹងថាតើលោកពូមានបានសិក្សាដែលរឺទេលោកពូ???

ខ៖

បាទសំរាប់កាលដែលខ្ញុំនឹងនៅក្នុងជំនាន់ពេលពតនឹងគឺខ្ញុំនឹងមិនទាល់បានសិក្សារៀនសូត្រអ្វីនោះទេបាទយើងគ្រាន់តែយើងបានរៀនអីនឹងបានតែបន្តិចបន្តួចទេហាសបាទចឹងហើយយើងធ្វើការងារអ្វីមិនបាននោះទេពីព្រោះអីយើងនឹងបានរៀនសូត្រតែបន្តិចបន្តួចទេហាសបាទ។

ក៖ បាទហើយសំរាប់លោកពូថាតើលោកពូរៀនបានថ្នាក់ទីប៉ុន្មានដែលហើយលោកពូ???

ខ៖

បាទសំរាប់ខ្ញុំនឹងនៅក្នុងជំនាន់ពេលពតនឹងគឺខ្ញុំនឹងរៀនបានតែត្រឹមថ្នាក់ទី៣រឺក៏ទី៤នោះទេបាទ។

ក៖

បាទហើយនៅក្នុងជំនាន់ពេលពតនឹងរៀនបានតែត្រឹមថ្នាក់ទី៣រឺក៏ទី៤នឹងជាថ្នាក់ធំមែនដែលទេលោកពូបាទដោយសារនៅក្នុងជំនាន់នឹងគេបាននិយាយថាសំរាប់ថ្នាក់ទី១២នឹងគឺជាថ្នាក់តូចជាងគេចឹងហាសមែនដែលទេលោកពូ???

ខ៖ បាទសំរាប់ថ្នាក់ទី១២នឹងកាលពីសង្គមនឹងវាតូចជាងគេមែនដែលទេ។

ក៖

បាទខ្ញុំនឹងបានលឺចាស់ចាស់និយាយថាសំរាប់ថ្នាក់ទី១២នឹងកាលពីសង្គមនឹងវាតូចជាងគេហើយសំរាប់ថ្នាក់ទី១នឹងគឺធំជាងគេចឹងបានន័យថាលោកពូរៀនបានថ្នាក់ទី៣នឹងគឺវាធំហើយមែនដែលទេលោកពូហេហេហេដោយសារគេបាននិយាយសំរាប់ថ្នាក់ទី១នឹងគេបានប្រលងចប់បាក់ឌុបហើយចឹងហាសហើយចឹងវាយ៉ាងមិចដែលលោកពូអាចប្រាប់ខ្ញុំនឹងបានដែលរឺទេលោកពូ???

ខ៖ បាទសំរាប់ថ្នាក់ទី១នឹងទី២នឹងគឺគរចាប់ផ្តើមរៀន។ ទៅហាសបាទនឹងហើយ។

ក៖

បាទហើយចឹងអត់អីទេលោកពូបាទហើយចឹងនៅក្នុងជំនាន់នឹងថាតើលោកពូបានរៀននៅថ្នាក់ទី៣នឹងថាតើលោកពូរៀននឹងគឺជាសិស្សពូកែរឺក៏ជាសិស្សមធ្យមរឺក៏ជាសិស្សមិនសូវពូកែរឺក៏យ៉ាងមិចដែលទៅលោកពូ???

ខ៖ បាទសំរាប់នៅក្នុងជំនាន់នឹងគឺខ្ញុំនឹងគឺជាសិស្សមធ្យម។

ក៖

បាទហើយចឹងមុខវិជ្ជាអ្វីដែលទៅដែលលោកពូបានរៀនបានមធ្យមចឹងហាសលោកពូ???

ខ៖

បាទសំរាប់នៅក្នុងជំនាន់នឹងមុខវិជ្ជាដែលខ្ញុំនឹងបានរៀនពូកែនឹងគឺជាមេលេខបូកហើយនឹងលេខគុណចឹងហាសបាទហើយសំរាប់ភាសាខ្មែរនឹងគឺខ្ញុំនឹងក៏មិនជាសូររៀនបានពូកែដែលពីព្រោះខ្ញុំក៏មិនមែនជាអ្នករៀនបានច្រើនហើយនឹងបានជ្រៅជ្រះអីនឹងគេដែលចឹងហាសបាទ។

ក៖

បាទហើយចឹងកាល់នៅក្នុងជំនាន់នឹងថាតើលោកពូមានមិត្តភក្តិណាដែលស្និទ្ធស្នាលដែលរីទេលោកពូ???

ខ៖

បាទនិយាយទៅគឺមានដែលចឹងហាសគឺមានតែនៅក្នុងភូមិនោះទេវាមិនដូចលូរនឹងណានោះទេពីព្រោះអីយើងនឹងគឺគេនៅភូមិរបស់គេចឹងទៅហើយយើងគឺយើងនៅតែភូមិរបស់យើងចឹងហាសបាទពីព្រោះអីកាល់នឹងយើងមានតែសាលារៀនមួយចឹងទៅគឺយើងទៅរៀនទាំងអស់គ្នាចឹងហាសបាទ។

ក៖

បាទហើយចឹងនៅពេលដែលលោកពូបានរៀននឹងថាតើសាលារៀនមួយនឹងគឺមានឈ្មោះអ្វីដែលទៅលោកពូចឹងលោកនៅចាំដែលរីទេលោកពូ???

ខ៖

បាទនិយាយទៅកាល់ដែលខ្ញុំនឹងបានរៀននឹងគឺខ្ញុំនឹងរៀននឹងគឺគ្មានឈ្មោះនោះទេបាទនិយាយទៅគឺជាសាលារៀនគ្មានឈ្មោះតែម្តងហាសបាទហើយយើងនឹងគឺយើងរៀននៅក្រោមផ្ទះនោះទេបាទ។

ក៖

បាទហើយចឹងនៅពេលដែលគេបានរៀននៅខាងក្រោមផ្ទះនឹងថាតើគេរៀនយ៉ាងមិចដែលទៅលោកពូ???

ខ៖

បាទនៅពេលដែលគេបានរៀននៅខាងក្រោមផ្ទះនឹងគឺផ្ទះរបស់គេនឹងគឺវាមានរាងខ្ពស់ហើយគេបានដាក់ក្តារខៀនអីចឹងទៅហាសបាទបាទចឹងហើយបានគេបានដាក់ឈ្មោះថាសាលារៀនអត់មានឈ្មោះនោះទេបាទបាទហើយនៅពេលដែលខ្ញុំនឹងបានចេញពីសាលារៀនចឹងទៅគឺខ្ញុំនឹងទៅធ្វើការងារអីចឹងទៅ។

ក៖

បាទហើយចឹងគឺគេបានដាក់ឈ្មោះនឹងថាសាលារៀនអត់មានឈ្មោះបាទហើយចឹងអត់អីទេ
លោកពូហើយចឹងសំណួរដែលខ្ញុំនឹងចង់សួរលោកពូបន្ថែមថាតើនៅពេលដែលលោកពូបា
ននៅក្នុងជំនាន់ពេលពតនឹងថាតើលោកពូជួបបញ្ហាលំបាកអ្វីខ្លះដែលទៅលោកពូ???

ខ៖

បាទប្រសិនបើខ្ញុំនឹងនិយាយពីកាលដែលនៅក្នុងជំនាន់ពេលពតនឹងគឺខ្ញុំនឹងដូចជាមិនជា
សូរមានបញ្ហាលំបាកអ្វីនោះទេបាទពីព្រោះអីនឹងគេបានអោយខ្ញុំនឹងទៅនៅខាងផ្នែកដឹកជញ្ជូន
ពូលចឹងហាសបាទហើយនៅពេលដែលគេបានអោយនឹងគឺខាងដឹកជញ្ជូននឹងគឺគេបាន
អោយរទេះយើងនឹងចំនួន១បាទសំរាប់ដាក់បាយដាក់អីចឹងហាសបាទបាទហើយសំរាប់មួយ
សប្តាហ៍អីចឹងទៅគឺយើងដឹកនុំហើយនឹងបង្ហែមអោយគេម្តងអីចឹងទៅហាសបាទហើយសំរា
ប់បាយនឹងគឺយើងដឹកអោយគេរាល់ថ្ងៃអីចឹងទៅបាទដូចថាខ្ញុំនឹងមិនបានទៅហ្វឹតហាត់
ទៅកាប់ដីអីនឹងគេនោះទេបាទ។

ក៖

បាទហើយចឹងកាលដែលនៅក្នុងជំនាន់ពេលពតនឹងថាតើលោកពូមានអាយុប៉ុន្មានឆ្នាំហើ
យលោកពូ???

ខ៖

បាទកាលដែលនៅក្នុងជំនាន់ពេលពតនឹងគឺខ្ញុំនឹងបានអាយុប្រហែលជា១៣ឆ្នាំរឺក៏១៤ឆ្នាំអី
ចឹងទៅហាសបាទប្រហែលជា១៣ឆ្នាំរឺក៏១៤ឆ្នាំអី។

ក៖

បាទហើយចឹងនៅពេលដែលលោកពូនៅក្នុងជំនាន់នឹងមានអាយុប្រហែលជា១៣ឆ្នាំរឺក៏១៤
ឆ្នាំអីថាតើលោកពូមានដែលបានជួបបញ្ហាដែលគេត្រូវបានបាញ់សំលាប់អីដែលទេលោកពូ
លោកពូមានដែលបានជួបបញ្ហានឹងដែលរឺទេ???

ខ៖បាទនិយាយទៅគឺខ្ញុំនឹងមិនដែលបានជួបបញ្ហានោះទេក៏ប៉ុន្តែតែសំរាប់នៅក្នុងជំនាន់នឹងគឺ
គេមានវាមានមែនក៏ប៉ុន្តែដូចថាគេបានជំលាសគេយើងចេញមកពីពោធិ៍សាត់ហើយនឹង
បាត់ដំបងនឹងហាសបាទដែលនៅខាងព្រៃវែងចឹងហាសបាទគឺគេបាននិយាយទៅហាសបា
ទគឺគេបានយកមកសំលាប់នៅទីកន្លែងនឹងបាទនៅខាងព្រៃវែងនឹងបាទហើយប្រសិនបើយ
កទៅសំលាប់ដែលនៅខាងនឹងគឺគ្មាននោះទេបាទបាទហើយនិយាយទៅគឺវាតាមស្រុកនោះ
ទេបាទហើយសំរាប់ស្រុកបាភ្នំនឹងគឺវាមែនគឺគេមានសំលាប់ដែលចឹងហាសក៏ប៉ុន្តែតែនឹងក៏
គេមិនបានអោយយើងទៅបានទៅជិតហើយនឹងទៅឃើញដែលចឹងហាសបាទគ្រាន់តែយើ
ងនឹងបានលឺគេនិយាយចឹងហាសបាទ។

ក៖

បាទហើយចឹងលោកពូអត់ដែលបានជួបនឹងបញ្ហាដែលមានភាពលំបាកអីគឺអត់មានទេមែនដែលទេលោកពូ???

ខ៖

បាទសំរាប់ខ្ញុំនឹងគឺខ្ញុំនឹងមិនជាសូរបានជួបនឹងបញ្ហាលំបាកអីច្រើននោះទេបាទនិយាយទាំងឆ្លុះឆ្លាយអីនឹងគឺខ្ញុំនឹងមិនដែលបានជួបនោះទេបាទ ។

ក៖

បាទចឹងនៅក្នុងជំនាន់ពេលពតនឹងលោកពូមិនជាសូរជួបនឹងបញ្ហាលំបាកអីនោះទេមែនដែលទេលោកពូបាទហើយចឹងនៅពេលដែលគេបានផ្តល់អោយការងារអោយទៅលោកពូនឹងគឺផ្នែកដឹកជញ្ជូននឹងថាគេបានអោយលោកពូនឹងដឹកអីវ៉ាន់អ្វីខ្លះដែលទៅលោកពូ???

ខ៖

បាទនិយាយទៅគឺគេបានអោយយើងនឹងទៅដឹកបាយហើយនឹងសំលរអីចឹងទៅហាសបាទបាយហើយនឹងសំលរគេបានអោយយើងនឹងទៅដឹកអោយគេចឹងទៅរាល់រាល់ថ្ងៃចឹងទៅបាទរហូតដល់មកគេក៏បានអោយយើងនឹងដឹកនុំអោយគេចឹងទៅបាទនៅពេលដែលយើងដឹកនឹងគឺយើងដឹកទៅដល់ព្រៃក្របៅចឹងទៅហាសហើយគេបានអោយទះនឹងទៅដឹកចឹងទៅហើយសំរាប់កាល់គេអោយយើងដឹកអំបិលចឹងទៅ។

ក៖

បាទហើយចឹងគេបានអោយលោកពូដឹកអំបិលនឹងពីណាទៅដល់ណាដែលទៅលោកពូ???

ខ៖

បាទសំរាប់អំបិលនឹងគឺគេបានអោយខ្ញុំនឹងដឹកទៅដល់ព្រៃក្របៅច្រើនទៅដល់ស្វាយអន្ទូរ បាទហើយបានគេបានចែកចាយនៅស្វាយអន្ទូរនឹងតាមប្រជាជនចឹងទៅ។

ក៖

បាទចឹងនៅពេលដែលលោកពូបានដើរចែកចឹងថាគេបានអោយលោកពូបានហូបឆ្កែតដែលទេលោកពូ???

ខ៖

បាទនិយាយទៅគឺអត់អីនោះទេគឺគេបានអោយខ្ញុំនឹងបានហូបគ្រាប់គ្រាន់ដែលតាបាទគឺអត់អីនោះទេនឹងសំរាប់ផ្នែកដឹកជញ្ជូនហាសបាទប៉ុន្មានសំរាប់អ្នកដែលធ្វើស្រែនឹងហាសបាទបាយស្រូវពេញផ្ទះនឹងគឺវាមិនបានអោយប្រជាជននឹងបានស៊ីនោះទេបាទហើយនៅពេលដែលខ្ញុំនឹងបានដឹកអង្ករហើយខ្ញុំនឹងបានដាក់អោយគេចឹងទៅហាសហើយសំរាប់ខ្ញុំនឹងក៏បានហូបឆ្កែតដែលទៅបាទ។

ក៖

បាទហើយចឹងនៅក្នុងជំនាន់នឹងថាតើលោកពូរ៉ាបដូបដុំគ្នាជាមួយនឹងគ្រួសាររបស់លោកពូដែលរើទេលោកពូ???

ខ៖ បាទនៅក្នុងជំនាន់ពេលពតនឹងគឺនៅក្នុងឆ្នាំ ១៩៧៦ រីក៏១៩៧៧

នឹងខ្ញុំនឹងក៏បានគ្រួសារចឹងទៅបានបាទហើយនៅពេលដែលខ្ញុំនឹងមានគ្រួសារនឹងនៅពេលនឹងគឺគេបានអោយរៀបអាពាហ៍ពិពាហ៍គឺគេមានលោកដែលចឹងហាក់ប៉ុន្តែគឺគេមិនបានអោយយើងនឹងយកលោកមកនោះទេបាទគឺគេមិនបាននោះទេហើយចឹងទៅគឺយើងស្រលាញ់តាមការស្នាក់ចិត្តតាមអ្វីដែលយើងស្រលាញ់របស់យើងចឹងទៅហាសហើយនៅពេលដែលយើងបានរៀបអាពាហ៍ពិពាហ៍នឹងគឺយើងបានរៀបការបានតែមួយគូរនោះទេហើយបានក្រោយក្រោយទៀតនឹងគឺគេរៀបអាពាហ៍ពិពាហ៍នឹង១០គូរទៅ២០គូរចឹងទៅបាទបាទហើយនៅក្នុងជំនាន់ខ្ញុំនឹងគឺគេរៀបអាពាហ៍ពិពាហ៍នឹងបានតែ១គូរហើយយើងមានលោកក៏ប៉ុន្តែនឹងគឺគេមិនបានអោយយើងនឹងយកមកនោះទេបាទដល់ពេលក្រោយក្រោយទៀតនឹងគឺគេរៀបអាពាហ៍ពិពាហ៍នឹងពី៥គូរឡើងចឹងទៅបាទនិយាយទៅក្រោយក្រោយទៀតនឹងគឺគេរៀបអាពាហ៍ពិពាហ៍នឹង៥គូររីក៏៦ឡើងចឹងរហូតដល់២០គូរចឹងហាសបាទ។

ក៖

បាទហើយចឹងនៅពេលដែលគេបានក្រោយក្រោយទៀតនឹងគឺគេរៀបអាពាហ៍ពិពាហ៍នឹង២០គូរនឹងថាតើគេរៀបអាពាហ៍ពិពាហ៍នឹងយ៉ាងមិចដែលទៅលោកពូលោកពូអាចប្រាប់ខ្ញុំនឹងបានដែលរើទេលោកពូ???

ខ៖

បាទនៅពេលដែលគេរៀបអាពាហ៍ពិពាហ៍នឹង២០គូរនឹងគឺគេមានរោងអីចឹងទៅបាទហើយនៅពេលដែលយើងបានរៀបអាពាហ៍ពិពាហ៍នឹង២០គូរនឹងគឺគេអោយយើងនឹងអង្គុយលើកៅអីចឹងទៅជាជួរចឹងទៅបាទដូចថាគូមួយណាដែលគូរនឹងគ្នាចឹងទៅគឺគេបានអោយគូរនឹងអង្គុយទល់មុខគ្នាចឹងទៅហាសបាទហើយគេអង្គុយលើកៅអីចឹងទៅរហូតហើយពេលដែលគេបានអោយយើងនឹងបានឡើងទៅលើនិងនិយាយប្តេជ្ញាម្តងម្នាក់ចឹងទៅហាសបាទដូចថានៅពេលដែលគូរទីមួយនឹងបានឡើងទៅមុនចឹងទៅគឺប្តីនឹងឡើងទៅប្តេជ្ញាម្តងចឹងទៅបាទហើយនៅពេលដែលគេបានឡើងទៅប្តេជ្ញាហើយចឹងទៅគឺគេបានអោយមកអង្គុយវិញចឹងទៅប្តេជ្ញារហូតដល់តែគ្រាប់គ្នារហូតដល់ល្ងាចចឹងទៅហើយមេឃុំនឹងគេបានណែនាំចឹងទៅគឺជាមេសហាករនឹងគេបានណែនាំហើយក៏នាំគ្នាចូលទ្បានចឹងក៏បានគ្នាចាប់ពីនឹងមកចឹងទៅហាសបាទនិយាយទៅគឺគ្មានអ្វីដែលពិបាកនោះទេហើយប្រសិនជាម្តាយក្មេកហើយនឹងកូនប្រសារនឹងគឺគេមិនដែលបានស្គាល់គ្នានោះទេបាទគឺគ្មានស្គាល់គ្នានោះទេបាទកុំប្រឡំអីណាម្តាយក្មេកហើយនឹងកូនប្រសារនឹងគឺគេមិនដែលបានស្គាល់គ្នានោះទេបាទ។

ក៖

បាទហើយចឹងនៅពេលដែលគេរៀបអាពាហ៍ពិពាហ៍នឹងគឺគេមិនបានអោយឪពុកហើយ
នឹងម្តាយនឹងបានចូលរួមទេមែនដែលទេលោកពូ???

ខ៖

បាទនិយាយទៅគឺគេមិនបានអោយឪពុកហើយនឹងម្តាយនឹងបានចូលរួមទេបាទគឺគ្មាននោះ
ទេនិយាយទៅគឺមានតែសម័យខ្លួននឹងនោះទេបានចឹងហើយបានខ្ញុំនឹងបាននិយាយថាកូន
ប្រសារមួយណាមួយណាគឺគ្មានដឹងនោះទេពីព្រោះអីនឹងគឺគេមិនបានអោយឪពុកហើយនឹង
ម្តាយនឹងបានចូលរួមផងនឹង។

ក៖

បាទចឹងពិបាកដែលនឹងលោកពូបាទហើយចឹងនៅពេលដែលគេបានរៀបអាពាហ៍ពិពាហ៍
ហើយចឹងគេអត់អោយឪពុកហើយនឹងម្តាយបានចូលរួមនឹងរៀបអាពាហ៍ពិពាហ៍ចឹង
នៅពេលដែលរៀបអាពាហ៍ពិពាហ៍ហើយចឹងថាតើយើងអាចនាំកូនប្រសាររបស់គាត់នឹង
ទៅលេងម្តាយហើយនឹងឪពុកក្មេកនឹងបានដែលទេលោកពូ???

ខ៖

បាទនៅពេលដែលគេបានរៀបអាពាហ៍ពិពាហ៍ហើយចឹងគេអាចនាំមកលេងម្តាយហើ
យនឹងឪពុកក្មេកនឹងបានបាទហើយគេក៏បានជួបគ្នាចឹងទៅហើយនិយាយគ្នាលេងចឹងទៅ
បាទ។

ក៖

បាទហើយចឹងនៅពេលដែលលោកពូបានរៀបអាពាហ៍ពិពាហ៍ហើយចឹងថាតើលោកពូ
មានអារម្មណ៍យ៉ាងមិចដែលទៅលោកពូ???

ខ៖

បាទនិយាយទៅគឺគ្មានអារម្មណ៍អ្វីនោះទេបាទពីព្រោះអីនៅពេលដែលយើងបានរៀបអាពា
ហ៍ពិពាហ៍បានមួយថ្ងៃរីក២ថ្ងៃអីចឹងទៅគេក៏បានបំបែកគ្នាទៀតចឹងទៅជូនកាល់នឹងគេ
បានអោយយើងទៅជាមួយនឹងគ្នាចឹងហើយពេលខ្លះនឹងក៏គេបានបំបែកយើងចឹងទៅបាទ
ហើយនៅពេលដែលយើងបានបែកគ្នាចឹងទៅខាងស្រីនឹងគឺគេធ្វើការងារខាងស្រីចឹងទៅ
ហើយសំរាប់ខាងប្រុសនឹងគឺគេបានធ្វើការងារខាងប្រុសចឹងទៅហើយរហូតធ្វើការងារចប់ចំ
ងទៅគឺគេបានអោយយើងនឹងបានជួបគ្នាវិញចឹងទៅបាទហើយនៅពេលដែលមានពេលខ្លះ
នឹងប្រសិនជាយើងធ្វើការងារខាងម្តាយអីចឹងគឺគេបានអោយយើងទៅធ្វើការងារទាំងប្តីទាំង
ប្រពន្ធចឹងទៅបាទជួលកាល់នឹងគឺយើងដេកនៅនឹងទៅបាទ។

ក៖

បាទហើយចឹងខ្ញុំចង់សួរទៅកាន់លោកពូមួយទៀតថាតើលោកមានបានដឹងទេថានៅក្នុងជំ

នាន់សពោលពតនឹងថាតើនៅឆ្នាំណាដែលគេបានជួយរំដោះប្រជាជននៅក្នុងជំនាន់ពោល
ពតហាសលោកព្រះ???

ខ៖ បាទនៅពេលដែលគេបានមកជួយរំដោះយើងនឹងគឺនៅក្នុងឆ្នាំ ១៩៧៩ ។

ក៖

បាទហើយចឹងនៅពេលដែលគេបានមកជួយរំដោះយើងនឹងថាតើគេបានមកជួយរំដោះយើង
នឹងយ៉ាងមិចដែលទៅលោកព្រះ???

ខ៖ បាទសំរាប់នៅក្នុងឆ្នាំ ១៩៧៩

នឹងគឺខ្ញុំនឹងបានឃើញទាហ៊ានដែលបានមកពីខាងកើតនឹងវាច្រើនពេកចឹងហាសបាទហើយ
នៅពេលដែលខ្ញុំនឹងបានឃើញទាហ៊ានដែលបាក់នឹងគឺខ្ញុំនឹងមិនបានដឹងថាទាហ៊ាននឹង
ខាងណាខាងណាគឺខ្ញុំនឹងមិនបានដឹងនោះទេបាទនិយាយទៅគឺសុទ្ធតែមានរទេះគោហើយនឹង
រទេះសេះហើយនឹងរទេះផ្សេងផ្សេងដែលដឹកកាប់ភ្លើងនឹងមកខ្លះនឹងក៏បានដើរមករំញ័ររំញ័រ
ពេញតែព្រៃនឹងតែម្តងចឹងហាសបាទដល់ហើយចឹងទៅខ្ញុំនឹងក៏បានលឺសូរគ្រាប់កាំភ្លើងបាទ
គឺខ្ញុំនឹងក៏បានលឺសូរគ្រាប់កាំភ្លើងខាងស្វាយរៀងបាទសំរាប់រាល់ខាងខាងស្វាយរៀងរបស់
ខ្ញុំនឹងវាមិនដឹងយ៉ាងមិចនោះទេបាទដល់ពេលបានតែបន្តិចមកនឹងក៏លឺដល់ខាងកំពុងចា
មវិញម្តងវិញចឹងទៅដល់ពេលទៀតចឹងទៅគេបានអោយខ្ញុំនឹងជំលាសមកដល់ភ្នំចារកាច់ដៃ
លខាងប្រុសប្រុសនឹងហាសបាទគេបើលកាំភ្លើងអីនឹងយកទៅសំលាប់ហើយគេអោយយើង
នឹងសំលាប់យួនខ្លាចយួននឹងមកវានឹងរះពោះនឹងជ្រកខ្មៅហើយបាទដល់ហើយចឹងទៅក៏
មានខាងមិនដឹងជាខាងណាទេក៏ប៉ុន្តែយើងអាចថាបានគេជាអ្នកធ្វើការងារចឹងទៅហើយ
គេបានជិះម៉ូតូនឹងមួយគ្រឿងនឹងបានចូលមកដល់ភូមិរបស់ខ្ញុំនឹងហើយក៏បានជួបខ្ញុំនឹងវត្ត
ហើយគេក៏បានសួរយើងថាបងបងឯងទៅណាវិញហើយពេលនឹងគឺខ្ញុំនឹងបាននិយាយទៅ
គាត់គាត់វិញដែលថាគឺខ្ញុំនឹងទៅប្រមូលប្រជាជនរបស់ខ្ញុំនឹងទៅខាងលិចនិយាយពីរបស់គា
ត់នឹងហាសហើយពេលនឹងគេនឹងបាននិយាយថាបងអើយបងកុំទៅប្រមូលប្រជាជនអីហើយ
គេបានអោយខ្ញុំនឹងមកខាងកើតវិញមកចឹងហាសបាទហើយកុំទៅជឿរខាងខុសស្មារប
ស់គេនឹងថាយួនរះពោះជ្រកជាក់ខ្មៅអីពិណាចឹងទៅហើយក៏ខ្ញុំនឹងបានទៅប្រមូលប្រជាជន
នឹងទៅខាងនេះចឹងទៅដែលពួកវានៅភូមិរបស់ខ្ញុំនឹងហើយវានៅកំពុងនឹងវាលនៅនឹងហា
សបាទគឺវាមិនទាន់បានចេញទៅណានោះទេគ្រាន់តែពួកវានឹងបានចេញភូមិរបស់យើងចឹង
ហាសបាទហើយពួកវានឹងបានទៅរស់នៅឯរាល់ឯនោះពីព្រោះអីនឹងទាហ៊ាននឹងវាបានបាក់
មកច្រើនពេកហាសហើយពួកវានឹងក៏បានទៅរាល់ហើយនឹងដឹកនឹងរាល់ហើយក៏ស៊ីចុចអីនឹង
គឺនៅឯតែរាល់នឹងហាសបាទទាំងប្រធានមេកងហើយនឹងទាំងប្រធានសហកររបស់គេនឹង
គេបាននិយាយថាមានមនុស្សនឹងជិះម៉ូតូចំនួននឹង២នាក់ហើយគេនឹងមិនអោយនិយាយ
ថាអោយយើងទៅលិចហើយអោយយើងបត់ទៅខាងក្រោយវិញទៅចឹងហាសបាទក៏ប៉ុន្តែតែ
មិនដឹងថាទាហ៊ានខាងណានោះទេយើងមិនបានដឹងនោះបាទហើយគេគ្រាន់តែប្រាប់យើង
តែប៉ុន្តែនឹងគេក៏បានឡើងម៉ូតូឡើងទៅបាត់ចឹងទៅបាទហើយយើងចេះតែតាមប្រជាជនយើ

ឯចឹងទៅហាសបាទហើយសំរាប់ពួកពោលពតនឹងគឺពួកវាបានអោយពួកប្រុសប្រុសនឹងឡើងទៅលើភ្នំឈើកាច់ដើម្បីទៅរើសកាំភ្លើងក៏ប៉ុន្តែធាតុពិតរបស់គេនឹងគេប្រមូលប្រុសប្រុសនឹងគេយកទៅវៃចោលនោះទេបាទហើយគឺគេមិនបានបើកកាំភ្លើងនឹងអោយយើងនោះទេបាទ។

ក៖

បាទហើយចឹងនៅពេលដែលយើងបានដឹកពិកំរោងរបស់គេដែលគេនឹងយកយើងនឹងទៅវៃចោលតែម្តងមែនដែលទេលោកពូ???

ខ៖

បាទនិយាយទៅគឺយើងបានដឹងកំរោងរបស់គេទុកជាមុនចឹងហាសហើយសំរាប់យើងទាំងអស់គ្នានឹងក៏បានប៉ាក់ទុកម្តាយមុនដែលទាហ៊ានមុនដែលគេបានមកពីខាងកើតនឹងហាសហើយសំរាប់ឆ្នាំ ១៩៧៩

នឹងគឺខាងប៉ាក់ទុកមុននឹងហើយសំរាប់ខ្ញុំនឹងគឺខ្ញុំបានរត់ជិតទៅដល់ស្រុកយួនដែលខ្ញុំនឹងរត់ចូលទៅមិនបានរួចចឹងទៅក៏ខ្ញុំនឹងបានប្រាស់វិញមក។

ក៖

បាទហើយចឹងនៅពេលដែលលោកពូបានរត់ត្រឡប់មកវិញចឹងថាតើពួកទាហ៊ាននឹងគេមានបានធ្វើបាបលោកពូដែលវីទេលោកពូ???

ខ៖

បាទនៅពេលដែលខ្ញុំនឹងបានរត់ត្រឡប់មកវិញចឹងទៅគឺគ្មាននាក់ធ្វើបាបខ្ញុំនឹងនោះទេគ្រាន់តែវាវងប្លែកចឹងហាសបាទប្លែកត្រង់ថានៅពេលដែលខ្ញុំនឹងបានរត់បានមកដល់នឹងគឺខ្ញុំនឹងបានទៅដេកចំនួន៥យប់ហើយរហូតខ្ញុំនឹងបានមកដល់ផ្ទះវិញចឹងហើយពេលដែលបានមកដល់នឹងគឺមេប្រធានសហករនឹងគេបាននិយាយថាប្រាប់យើងថានៅពេលដែលគេសួរយើងត្រូវតែនិយាយថាយើងមកពីធ្វើមោងធ្វើអោយបងប្អូននឹងដែលពួកគាត់ទើបតែមកពីខេត្តពោធិ៍សាត់បាទហើយប្រសិនជាគេបានសួរយើងយើងត្រូវតែឆ្លើយជាគេចឹងទៅបាទហើយដល់ពេលដែលខ្ញុំនឹងបានមកដល់ផ្ទះម្តាយរបស់ខ្ញុំនឹងមានទាហ៊ាននឹងមានចំនួន២នាក់គឺគេបានចូលទៅធ្វើខ្លិតទុំហើយពេលនឹងម្តាយរបស់ខ្ញុំនឹងគាត់ចេះតែសួរទៅកាន់ខ្ញុំនឹងថាកូនឯងទើបតែមកពីណាចឹងហាសហើយខ្ញុំនឹងក៏បាននិយាយទៅកាន់គាត់វិញថាខ្លិតទុំនឹងវាមានជ្រុះទៀតដែលវីទេហើយខ្ញុំនឹងចេះគេសួររន្ធត់គាត់ចឹងហាសពីព្រោះអីនឹងគឺខ្ញុំនឹងមិនចង់អោយគាត់នឹងបានសួរខ្ញុំនឹងនោះទេបាទហើយសំរាប់ទាហ៊ាននឹងក៏វាមិនបានចាប់អារម្មណ៍ថាយើងនឹងមកពីពិណ្ឌីអីចឹងហាសដែលបាទដល់ហើយចឹងម្តាយរបស់ខ្ញុំនឹងគឺគាត់បានសួរខ្ញុំនឹងច្រើនពេកខ្ញុំនឹងក៏បានស៊ីបប្រាប់គាត់ថាកុំទាន់អាសួរខ្ញុំមែនមានគេនឹងបានតាមខ្ញុំនឹងពីក្រោយចឹងហាសដល់ហើយចឹងទៅខ្ញុំនឹងក៏បានដើរទៅផ្ទះរបស់ខ្ញុំទៀតហើយនៅពេលដែលខ្ញុំនឹងបានដើរទៅចឹងទៅគឺពួកពោលពតនឹងគឺតាមខ្ញុំនឹងរហូតហើយនៅពេលដែលគេបានតាមខ្ញុំនឹងគឺខ្ញុំមិនបានដឹងថាប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំនឹងគាត់បានមកដេកនៅផ្ទះរបស់ខ្ញុំដែលចឹង

ហាសហើយសំរាប់ខ្ញុំស្មានតែគេនឹងនៅផ្ទះរបស់ឪពុករបស់គេចឹងហាសហើយសំរាប់ខ្ញុំនឹង គឺខ្ញុំនឹងចេះតែហួសទៅហួសទៅក៏បានជួបទាហ៊ានរបស់ពួកពោលពតនឹងមានចំនួន២នាក់ ទៀតហើយនៅពេលដែលខ្ញុំនឹងបានជួបពួកពោលពតនឹងគឺពួកវាបានផ្ទុះកាំភ្លើងមកដាក់ យើង៤ដើមទៀតហើយគេដើលតាមពីក្រោយខ្ញុំនឹងរហូតហើយគេក៏បាននិយាយមកកាន់ខ្ញុំ ថាចុះវាយ៉ាងមិចបានជាដើលចូលផ្ទះហើយមិចក៏ដើលចេញទៅវិញយ៉ាងចឹងហើយនៅពេ លនឹងគឺខ្ញុំនឹងបាននិយាយទៅកាន់ពួកពោលពតនឹងវិញថាខ្ញុំនឹងបានមកនឹងគឺខ្ញុំនឹងមករក ថ្នាំឪពុកក្មេកទុក្ខសំរាប់ហូបនិយាយទៅគឺជា(បារី)ហាសនឹងគឺជាថ្នាំហើយចឹងទៅគឺខ្ញុំនឹងក៏ បាននិយាយកហុកគេហើយខ្ញុំក៏បាននិយាយទៅវិញដែលថាចុះបងឯងនឹងទៅណាវិញហើ យខ្ញុំនឹងក៏បាននិយាយថាគឺខ្ញុំនឹងគ្រប់ទៅផ្ទះវិញហើយពួកពោលពតបាននិយាយថាផ្ទះរប សំឯងនឹងនៅទឹកនៃឯណាហើយពេលនឹងខ្ញុំក៏បាននិយាយទៅវិញថាផ្ទះរបស់ខ្ញុំនឹងគឺនៅខា ងក្រោយនឹងនោះទេបាទហើយពេលនឹងគឺមានពួកពោលពតនឹងមកទៀតនិយាយទៅគឺជួប រហូតដល់ខ្ញុំនឹងទៅដេកបាទពួកវានឹងបានត្រឡប់ទៅវិញក៏ប៉ុន្តែតែនឹងគឺពួកវានឹងមិនបានធ្វើ បាបយើងនោះទេបាទគឺពួកវាមិនបានវៃយើងនឹងធ្វើបាបយើងទេគ្រាន់តែពួកវានឹងបានផ្ទុះ កាំភ្លើងមកយើងចឹងហាសបាទ។

ក៖

បាទហើយចឹងនៅពេលដែលលោកពូដែលបានរស់នៅក្នុងជំនាន់នឹងលោកពូអត់សូវមាន ភាពលំបាកអ្វីនោះទេមែនដែលទេលោកហើយនៅពេលដែលនៅក្នុងជំនាន់នឹងគឺគេបានជួ យរំដោះដែលនៅក្នុងឆ្នាំ ១៩៧៩ នឹងហើយសំរាប់លោកពូនៅពេលដែលគេបានបែកជំនាន់ពោលពតនឹងថាតើលោកពូបាន ទៅរស់នៅទឹកនៃឯណាដែលទៅលោកពូអាចប្រាប់បានដែលរឿយទេលោកពូ???

ខ៖

បាទនៅពេលដែលខ្ញុំនឹងបានបែកពីជំនាន់ពោលពតនឹងគឺខ្ញុំនឹងបានមកបត់ចូលមកកាន់ភូ មិរបស់ខ្ញុំនឹងវិញនិយាយទៅគឺទាំងអស់គ្នាទាំងមួយភូមិនឹងតែម្តងហាសគឺគេបានទៅរស់ នៅរាល់ទាំងអស់ហើយដល់ពេលចឹងដល់ពេលដែលយើងបាត់ផុសចឹងទៅហាសបាទហើ យនៅពេលដែលគេបានបាក់ពទ័ផុសចឹងទៅយើងទាំងអស់គ្នានឹងឡើងមកតាមភូមិវិញចឹង មកបាទ។

ក៖

បាទហើយចឹងថាតើលោកពូបានត្រឡប់មករស់នៅស្រុកនឹងគឺជាខេត្តព្រៃវែងនឹងមែនដែល ទេលោកពូ???

ខ៖

បាទនៅពេលដែលបានបែកនឹងគឺគេបានជូនយើងនឹងទៅតាមភូមិរបស់យើងវិញអីចឹងទៅ ហាសបាទគឺជូនយើងតាមធម្មតាចឹងទៅបាទ។

ក៖

បាទហើយចឹងពេលដែលលោកពួកបានរត់ចូលទៅក្នុងជំនាន់នឹងថាតើលោកពួកមានជួបបញ្ហាដែលលំបាកនៅក្នុងជំនាន់ពេលពិតនឹងដែលរឺទេលោកពួក???

ខ៖

បាទនិយាយទៅគឺលំបាកដែលនៅពេលដែលយើងរត់នឹងគឺយើងបានជួបនឹងពួកពេលពិតនឹងយើងចឹងទៅយើងមានអារម្មណ៍ថាភ័យក៏ប៉ុន្តែតែមិនបានបាញ់យើងចឹងហាសហើយនៅពេលដែលយើងរត់នឹងគឺរត់មិនបានដឹងភូមិសាស្ត្រហើយយើងបាននិយាយថាយើងមិនបានរត់នោះទេគឺយើងរត់ចូលទៅហូបបាយនោះទេហើយនៅពេលដែលរត់ពីរោងបាយរបស់គេនឹងហើយក៏រត់ចូលទៅកាន់រោងសន្តិសុខរបស់គេដូចជាគេជាអ្នកយាមគុកចឹងហាសពីព្រោះអីយើងមិនបានដឹងថាវាឆ្ងាយបាទហើយនៅពេលដែលយើងបានចូលទៅគឺគេមិនបានថាអីអោយយើងនោះទេគ្រាន់តែគេបានសួរយើងថាយើងនឹងគឺជាអ្នកណាគេចឹងហាសបាទហើយយើងនឹងមកពីណាហើយយើងក៏ប្រាប់គេតាមនឹងទៅហើយគេអោយយើងនឹងបានហូបបាយចឹងទៅដល់មានពេលមួយនឹងគឺខ្ញុំនឹងបានរត់ចូលទៅកាន់ព្រៃនឹងគឺខ្ញុំនឹងបានជួបអ្នកដែលបានដាក់មោងអីនឹងនៅក្នុងព្រៃនឹងទៀតហើយអ្នកដែលបានសួរយើងនឹងថាមកពីណាពីណានឹងហើយពេលនឹងគឺយើងមិនបានឆ្លើយអ្វីជាមួយនឹងគេនោះទេបាទនិយាយទៅគឺរត់តែម្តងហើយនៅពេលដែលយើងរត់នឹងគឺរត់កាត់ទឹកលីសួរប្រុងប្រុងប្រុងខ្វែងទាំងអស់គ្នានឹងបាទហើយនៅពេលដែលដល់ពេលយប់ចឹងម៉ោងប្រហែល៤យប់នឹងទៅគឺខ្ញុំនឹងបានទៅលួចកាត់ស្រូវបានប្រហែលជាបិននឹងស្រូវហាសបាទហើយនៅពេលដែលបានស្រូវនឹងហើយចឹងទៅគឺខ្ញុំនឹងបានចែកស្រូវនឹងបានក្នុងម្នាក់បានមួយដៃមួយដៃហើយយើងក៏បានទំពាហើយនឹងជញ្ជុកទំពាហើយនឹងជញ្ជុកចឹងទៅពីព្រោះអីយើងអត់មានបាយនោះទេបាទ ។

ក៖

បាទហើយចឹងលលោកពួកអត់បានយកស្រូវនឹងទៅបុកសិនអោយវាឆ្ងាយទៅជាបាយសិនទៅលោកពួក???

ខ៖

បាទនិយាយទៅគឺអត់ទេយើងបានទៅរត់ហើយនឹងទៅកាត់ស្រូវដែលវាបែកមានទឹកដោះតិចតិចយើងយកមកទំពាហើយនឹងជញ្ជុកទំពាហើយនឹងជញ្ជុកចឹងទៅបាទ ។

ក៖

បាទហើយចឹងនៅពេលដែលលោកពួកបានរើសស្រូវនឹងយកមកនឹងថាតើលោកពួកបានហូបឆ្អែតដែករឺទេលោកពួក???

ខ៖

បាទប្រសិនជានិយាយទៅគឺមិនបានឆ្អែកនោះទេពីព្រោះអីយើងនឹងគ្រាន់តែបានទំពាហើយនឹងជញ្ជុកនោះទេបាទហើយសំរាប់បាយក្រៀមនឹងដែលយើងបានយកបាយនឹងទៅពីផ្ទះនី

ឯប្រហែលជាបានមួយកំបង់តែប៉ុន្តែនឹងបាទហើយសំរាប់បាយក្រៀមនឹងគឺយើងមិនហ៊ានស៊ី
នោះទេគឺយើងទុក្ខបាទហើយយើងចេះតែទុក្ខវាទៅហើយយើងទាំងអស់គ្នាសុខចិត្តដើរទៅ
កាត់ស្រូវសំរាប់ស៊ីចឹងទៅបាទ។

ក៖

បាទហើយចឹងនៅពេលដែលលោកពូទុក្ខបាយក្រៀមនឹងថាតើវាមិនបានដុះសិទ្ធិទេមែនទេ
លោកពូ???

ខ៖

បាទនិយាយទៅគឺវាមិនបានដុះសិទ្ធិទេហើយនិយាយទៅប្រសិនជាយើងនឹងទុក្ខមិនបាន
ប្រយ័ត្នទេគេនឹងលួចស៊ីអស់របស់នឹងហាសអ្នកដែលរត់ជាមួយនឹងយើងនឹងហាសបាទចឹង
យើងត្រូវតែរក្សាវាហើយយើងចេះតែលាក់លាក់បាទហើយដូចថានៅពេលដែលយើងបាន
ទៅសុំបាយអ្នកភូមិគេបានអីចឹងបាទនៅពេលដែលយើងបានសុំបាយអ្នកភូមិនឹងគឺគេបាន
យកបាយមកអោយយើងចឹងហាសហើយគេបានវិចបាយយកមកអោយយើងចឹងទៅបាទ
។

ក៖

បាទហើយចឹងនៅពេលដែលថាតើអ្នកណាដែលដែលបានអោយបាយលោកពូដែលទៅ
លោកពូ???

ខ៖

បាទគឺអ្នកស្រុកភូមិនឹងហាសពីព្រោះអីនឹងគឺយើងបានទៅទាក់ទងនឹងប្រធានសហកររបស់
គេចឹងហាសបាទដំបូងនឹងយើងបានកហុកគេថាយើងនឹងទៅកាប់ឬស្សីបង់អោនោះទេបាទ
ទៅកាប់ឬស្សីបង់អោនោះទេហើយសំរាប់សំបុត្រនឹងក៏យើងនឹងជាអ្នកសរសេរដោយខ្លួនឯង
ដែលហើយសំរាប់ស៊ីវិញខ្លួនរបស់យើងតែយើងគ្រាន់តែដាក់ឈ្មោះរបស់មេឃុំតែសំរាប់
មេឃុំនឹងគឺគាត់មិនបានដឹងនោះទេបាទហើយសំរាប់មេប្រធានសហករនឹងអត់បានដឹងថា
យើងបានខ្លែងបន្លំនោះទេហើយនៅពេលដែលយើងបានចូលទៅដល់នឹងយើងកំរោងរបស់
យើងមិនមែនទៅកាប់ឬស្សីឯណាគឺយើងរត់ពីបក្សទុកម្តងហើយនឹងទៅរត់យកកាំភ្លើង
ផងហើយសំរាប់កាំភ្លើងនឹងគឺគេបានកប់ទុក្ខចឹងហាសហើយដល់ពេលចឹងទៅគឺយើងយក
កាំភ្លើងមិនបានពីព្រោះអីពួកវានឹងបានបោះទីតាំងនៅទីកន្លែងនឹងហើយចឹងហាសបាទ។

ក៖ បាទហើយចឹងលោកពូមានចេះបាញ់កាំភ្លើងដែលរឺទេលោកពូសំរាប់ពូហាស???

ខ៖ បាទសំរាប់ខ្ញុំនឹងគឺខ្ញុំនឹងចេះបាញ់កាំភ្លើងតាបាទ។

ក៖

បាទចឹងបានន័យថាលោកពូចេះបាញ់កាំភ្លើងហើយចឹងនៅក្នុងជំនាន់នឹងហើយសំរាប់លោ

កព្វប៉ាក់ទុកម្មហើយលោកពូចេះបាញ់កាំភ្លើងចឹងហើយសំរាប់កាំភ្លើងនឹងវាធ្ងង់ដែលរឺទេ
លោកពូ???

ខ៖

បាទសំរាប់កាំភ្លើងនឹងគឺវាធ្ងង់ហើយហើយសំរាប់កាំភ្លើងនឹងគឺវាចេះវាមិនមែនសំរាប់ខ្ញុំនឹងមិ
នជាអ្នកដែលធ្វើជាទាហ៊ាននោះទេហាសសំរាប់បបងប្អូនដែលរស់នៅក្នុងភូមិនឹងគឺគេបានរត់
ដែលរត់បាក់ទាហ៊ាននឹងមកនឹងគឺគេបានយកកាំភ្លើងនឹងទៅកប់ហើយរត់មានតែមនុស្សម
កចឹងទៅរត់មានតែមនុស្សមកចឹងហើយចឹងគឺគេបានយកកាំភ្លើងនឹងទៅកប់ទៅហើយនៅ
ពេលដែលយើងចង់ទៅរកយកកាំភ្លើងនឹងវិញពួកវានឹងបានបោះទីតាំងទឹកនៃឯងនឹងតែម្តង
ហាសបាទ។

ក៖

បាទហើយចឹងនៅពេលដែលគេបានបោះទីតាំងនៅកន្លែងដែលគេបានកប់កាំភ្លើងនឹងចឹង
លោកពូមិនអាចទៅយកកាំភ្លើងបានទេមែនដែលទេលោកពូ???

ខ៖

បាទពេលដែលគេបានបោះទីតាំងនៅកន្លែងដែលគេបានកប់កាំភ្លើងនឹងគឺខ្ញុំនឹងមិនអាចទៅ
យកកាំភ្លើងបានទេបាទនិយាយទៅគឺយើងចូលមិនបាននោះទេ។

ក៖

បាទហើយចឹងនៅពេលដែលគេបានបោះទីតាំងនៅកន្លែងដែលគេបានកប់កាំភ្លើងនឹងគឺគេ
បានដាក់ទីតាំងនឹងនៅកន្លែងណាដែលទៅលោកពូ???

ខ៖

បាទនៅពេលដែលគេបានដាក់ទីតាំងកប់កាំភ្លើងនឹងគឺគេបានដាក់នៅនិយាយទៅគឺនៅក្នុង
ស្រុកស្វាយអន្ទរដែលក៏ប៉ុនតែនៅឃុំព្រៃជ្រៀងឃុំពាងរោងហាសបាទឃុំពាងរោងឃុំព្រៃ
ជ្រៀងនឹងបាទ។

ក៖

បាទហើយចឹងនៅពេលដែលលោកពូយកមិនបានចឹងថាគឺនៅពេលដែលលោកពូបានត្រ
ឡប់ទៅវិញនឹងថាគឺលោកពូបានត្រឡប់ទៅទឹកនៃឯងណាដែលទៅលោកពូ???

ខ៖

បាទនិយាយនៅពេលដែលខ្ញុំនឹងយកកាំភ្លើងនឹងមិនបានគឺខ្ញុំនឹងបានទៅតាមគេចឹងហាស
គឺទៅតាមរយៈអ្នកដែលនាំសារដែលគេបានជិះសេះអីនឹងបាទគឺគេបានជិះសេះនឹងទៅដល់
ជិតព្រំដែនយូនចឹងហាសហើយអ្នកដែលបានទៅនឹងក៏បានស្លាប់ហើយសំរាប់អ្នកដែលបា
នជិះសេះនឹងក៏គេបានទៅបាត់ចឹងទៅហើយនៅពេលដែលគេបានបើកកាំភ្លើងនឹងគឺពួកវានិ
ងដើរតែស្មើដើរហើយនឹងដើរនៅក្នុងតែព្រៃនឹងហាសបាទ។

ក៖

បាទហើយចឹងនៅពេលដែលលោកពូដើរស្មើជើងនឹងថាតើលោកពូដើរទៅភ្នំពេញរឺក៏លោកពូដើរទៅណាវិញដែលទៅលោកពូ???

ខ៖ បាទនៅពេលដែលខ្ញុំនឹងបានដើរនឹងគឺខ្ញុំនឹងបានដើរទៅស្រុកយួននឹងតែម្តងបាទ ។

ក៖ បាទហើយចឹងលោកពូមានបានចេះភាសារៀតណាមដែលរឺទេលោកពូ???

ខ៖

បាទសំរាប់ខ្ញុំនឹងគឺខ្ញុំមិនបានចេះភាសារៀតណាមនោះទេបាទពីព្រោះអីនឹងនៅពេលដែលខ្ញុំនឹងបានទៅស្រុកយួននឹងគឺខ្ញុំមិនបានទៅតែឯងនោះទេគឺយើងមានគ្នាច្រើនណាស់បាទរួមមានស្រីប្រុសស្រីប្រុសចឹងទៅហាសបាទហើយនៅពេលដែលយើងទៅនឹងគឺយើងទៅដើម្បីអោយគេនឹងជួយយើងនឹងនោះទេបាទ ។

ក៖

បាទហើយចឹងនៅពេលដែលលោកពូមិនបានចេះភាសារៀតណាមចឹងថាតើលោកពូនិយាយជាមួយគេនឹងយ៉ាងមិចទៅលោកពូ???

ខ៖

បាទសំរាប់ខ្ញុំនឹងគឺខ្ញុំមិនដឹងនោះទេហោហោហោហោហោហោចេះតែយោលយោលនឹងគេចឹងទៅបាទ ។

ក៖

បាទហើយចឹងនៅក្នុងឆ្នាំណាដែលទៅដែលលោកពូបានមករស់នៅភ្នំពេញដែលទៅលោកពូ???

ខ៖ បាទសំរាប់ខ្ញុំបានមករស់នៅភ្នំពេញនឹងគឺនៅក្នុងឆ្នាំ ១៩៩២ ។

ក៖ បាទហើយចឹងនៅក្នុងឆ្នាំ ១៩៩២

នឹងថាតើលោកពូបានមករស់នៅភ្នំពេញនឹងថាតើលោកពូបានរស់នៅទីកន្លែងណាដែលទៅលោកពូ???

ខ៖ បាទនៅក្នុងឆ្នាំ ១៩៩២ នឹង គឺខ្ញុំនឹងរស់នៅទីកន្លែងនឹងតែម្តងបាទ ។

ក៖

បាទហើយចឹងនៅពេលដែលលោកពូបានរត់ពីជំនាន់ពោលពតនឹងលោកពូបានមករស់នៅទីកន្លែងនេះចឹងនៅក្នុងឆ្នាំ ១៩៩២

លោកពូនៅទីកន្លែងនឹងរហូតតែម្តងមែនដែលទេលោកពូបាទហើយចឹងនៅពេលដែលលោ

កត្តាដែលនៅទឹកនៃឯងនឹងលោកពួកអស់រយៈពេលប៉ុន្មានឆ្នាំហើយលោកពួកអាចប្រាប់ខ្ញុំបានដែលទេលោកពួក???

ខ៖ បាទប្រសិនបើយើងគិតទៅតាំងពីឆ្នាំ ១៩៩២ រហូតមកឆ្នាំ ២០១៨ ហើយបាទមិនដឹងជាប៉ុន្មាននោះទេបានតែប្រសិនបើគិតទៅប្រហែលជា ៣០ឆ្នាំទៅ៤០ឆ្នាំហើយចឹងហាសបាទ។

ក៖
បាទប្រសិនបើគិតទៅប្រហែល៣០ឆ្នាំជាងហើយបាទហើយចឹងអរគុណច្រើនមែនទែនលោកពួកខ្ញុំចង់សួរលោកពួកមួយទៀតថាតើនៅពេលដែលលោកពួកបានមករស់នៅភ្នំពេញនឹងថា តើលោកពួកប្រកបមុខរបរបម្រើគេដែលទៅលោកពួក???

ខ៖
បាទនៅពេលដែលយើងបានរស់នៅសព្វថ្ងៃនឹងគឺយើងបានធ្វើការងារខាងសំណង់ចឹងហាសហើយសំរាប់ប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំនឹងកាលនឹងគឺខ្ញុំបានរត់ម៉ូតូខ្នុរចុងហាសបាទហើយពេលនឹងគឺយើងបានដាំឈូសហើយនឹងដាំបឹងកំបោកអីចឹងទៅហើយនៅពេលដែលយើងបានទាំងអស់នឹងហើយគឺយើងយកវានឹងទៅលក់ហើយសំរាប់ប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំនឹងគឺគេបានបេះស្លឹកឈូសហើយក៏បានយកទៅលក់ចឹងទៅហើយសំរាប់ខ្ញុំនឹងគឺខ្ញុំធ្វើការងារខាងសំណង់នឹងហើយបានក្នុងមួយថ្ងៃនឹងបានតែប្រាក់ ៦០០០រៀល នោះទេបាទ។

ក៖
បាទហើយនៅពេលដែលលោកពួកបានរស់នៅភ្នំពេញនឹងលោកពួកធ្វើការងារខាងសំណង់នឹងនៅក្នុងឆ្នាំ ១៩៩២ នឹងបាទហើយចឹងរហូតមកដល់សព្វថ្ងៃនឹងថាតើលោកពួកមានបានផ្លាស់ប្តូរមុខរបរបម្រើផ្សេងក្រៅពីសំណង់នឹងដែលរីទេលោកពួក???

ខ៖
បាទនិយាយទៅគឺខ្ញុំនឹងធ្វើការងារខាងសំណង់រហូតមករហូតដល់ពេលដែលខ្ញុំនឹងបានចាស់ទៅនឹងរហូតដល់ខ្ញុំនឹងធ្វើការងារខាងសំណង់នឹងលេងបានចឹងក៏ខ្ញុំនឹងបានឈប់ចឹងទៅហើយសំរាប់កូនរបស់ខ្ញុំនឹងក៏វាបានធំធេងអស់ហើយចឹងហាសបាទ។

ក៖
បាទហើយចឹងសព្វថ្ងៃនឹងលោកពួកមិនទាន់បានប្រកបមុខរបរបម្រើនោះទេមែនដែលទេលោកពួក???

ខ៖
បាទសំរាប់សព្វថ្ងៃនឹងគឺខ្ញុំនឹងមិនទាន់បានប្រកបមុខរបរបម្រើនោះទេបាទដូចជាយើងធ្វើការងារលេងបានអីចឹងហាសបាទ។

ក៖

បាទហើយចឹងខ្ញុំចង់សួរលោកពូមួយទៀតថាតើនៅពេលដែលលោកពូបានរួចផុសពីជីវិតដែលមានភាពលំបាកដែលនៅក្នុងជំនាន់ពេលពតនឹងរហូតមកដល់សព្វថ្ងៃនឹងថាតើលោកពូមានបទពិសោធន៍អ្វីខ្លះដែលសប្បាយសប្បាយរហូតមកដល់សព្វថ្ងៃនឹងថាតើលោកពូអាចចែកចាយមកកាន់ខ្ញុំបានដែលទេលោកពូ???

ខ៖

បាទសំរាប់បទពិសោធន៍របស់ខ្ញុំគឺថាបច្ចុប្បន្ននឹងគឺវាជឿនលឿនទៀតហើយចឹងហាសបាទសំរាប់គេដែលបានគេរកស៊ីនឹងគេគេមានកំលាំងហើយសំរាប់គេគឺគេរកស៊ីជឿនលឿនទៅមុខតាំងពីសង្គមហើយរហូតមកដល់បច្ចុប្បន្ននឹងដងចឹងហាសបាទហើយសំរាប់អ្នកដែលគេបានរកស៊ីនឹងគេគេមានកំលាំងហើយសំរាប់គេគឺគេរកស៊ីជឿនលឿនទៅមុខចឹងហាសបាទ។

ក៖

បាទលោកពូហើយចឹងសំរាប់ភាពសប្បាយរបស់លោកពូនឹងថាតើលោកពូមានអ្វីដែលជាភាពសប្បាយរបស់លោកពូផ្ទាល់ខ្លួនទេលោកពូ???

ខ៖

បាទនៅពេលដែលខ្ញុំនឹងបានឃើញនឹងសប្បាយយើងនឹងក៏បានសប្បាយចឹងទៅហាសបាទតែសំរាប់ជីវិតរបស់យើងនឹងគឺថាយើងមិនជាសួរជាធួរធារទេហាសបាទប្រសិនយើងធួរធារទៅយើងចេះតែសប្បាយនឹងគេចឹងទៅក៏ប៉ុនតែយើងមិនជាសួរធួរធារទេបាទហើយនៅពេលដែលយើងបានធួរធារចឹងទៅសំរាប់ប្រទេសជាតិនឹងក៏វាបានជឿនលឿនចឹងទៅហើយយើងក៏បានសប្បាយនឹងគេចឹងទៅហាសបាទ។

ក៖

បាទលោកពូហើយចឹងសំរាប់លោកពូគឺលោកពូមិនជាសួរមានភាពសប្បាយរីករាយច្រើននោះទេមែនដែលទេលោកពូ???

ខ៖

បាទសំរាប់ខ្ញុំនឹងគឺខ្ញុំមិនជាសួរមានភាពសប្បាយរីករាយច្រើននោះទេគឺខ្ញុំនឹងមានភាពខ្វះខាតច្រើនណាស់ពីព្រោះអីនឹងសព្វថ្ងៃនឹងយើងដេកហូបតែកំលាំងរបស់កូនយើងចឹងហាសបាទ។

ក៖

បាទហើយចឹងអរគុណច្រើនមែនទែនលោកពូសំរាប់ថ្ងៃនឹងហើយចឹងសំណួរដែលខ្ញុំនឹងសួរលោកពូគឺជាសំណួរចុងក្រោយបាទវាគឺជាសំណួរចុងក្រោយថាតើលោកពូមានពាក្យពេជ្រផ្តល់ទៅកូនចៅជំនាន់ក្រោយរបស់លោកពូនៅពេលដែលគេបានលឺសំលេងរបស់លោកពូ???

កព្វនៅក្នុងសំលេងមួយនេះហើយសំរាប់លោកព្វមានអ្វីផ្តែលផ្តាំទៅកាន់ក៏នចៅរបស់លោកព្វ នៅពេលដែលគាត់បានលឺសូរមានដែលទេលោកព្វ???

ខ៖

បាទសំរាប់ខ្ញុំនឹងគឺថាកូនចៅដែលនៅខាងក្រោយក្រោយទៀតអោយគេបានជឿនលឿន ទៅមុខចឹងទៅបាទអោយគេបានសប្បាយអោយអ្នកដែលនៅខាងក្រោយដូចថានៅក្នុងជំ នាន់ខ្ញុំនឹងគឺគ្មានការសប្បាយរីករាយនោះទេគឺមានតែការកើតទុក្ខបាទនិយាយទៅគឺគ្មានការ រការសប្បាយរីករាយនោះទេគឺមានតែការកើតទុក្ខបាទហើយសំរាប់មកដល់ក្មេងក្មេងដែល នៅក្នុងជំនាន់ក្រោយនេះគឺគេគិតតែសប្បាយចឹងហាសក៏ប៉ុនតែវាបានផុសហើយចឹងហាស បាទពីព្រោះអីនឹងគឺខ្ញុំនឹងបានយកទៅអស់ហើយសំរាប់ការមានទុក្ខលំបាកចឹងហាសបាទ ហើយសំរាប់ភាពសប្បាយសប្បាយនឹងគឺទុក្ខសំរាប់អោយក្មេងក្មេងជំនាន់ក្រោយទៅហាស បាទ ។

ក៖

បាទហើយចឹងថាតើលោកព្វមានអ្វីផ្តែលផ្តាំទៅកាន់កូនចៅរបស់លោកព្វបន្ថែមទៀតដែលរឺ ទេដូចជាការខំប្រឹងប្រែងអីចឹងហាសលោកព្វ???

ខ៖

បាទសំរាប់ខ្ញុំនឹងគ្មានអ្វីផ្តែលផ្តាំនោះទេគ្រាន់តែថាសំរាប់កូនចៅហើយនឹងកូនក្មួយនឹងសុំ អោយពួកគេនឹងបានជឿនលឿនទៅចឹងទៅហាសបាទហើយនឹងជួយអបអរសំរាប់រដ្ឋាភិបា លផងលោកដែលលោកកំពុងកសាងសព្វថ្ងៃនឹងហាសបាទ ។

ក៖

បាទហើយចឹងសំរាប់អ្វីដែលលោកព្វចង់ផ្តែលផ្តាំទៅកាន់កូនចៅរបស់លោកព្វគឺថាអោយពួ កគាត់នឹងខំប្រឹងដើម្បីធ្វើការងារដើម្បីអោយពួកគាត់មានភាពរីកចំរើននៅពេលអនាគតរប ស់ពួកគេហើយចឹងហើយនឹងមានភាពប្រសើរឡើងមែនដែលទេលោកព្វបាទហើយសំរាប់ ថ្ងៃនឹងគឺខ្ញុំនឹងពិតជាសប្បាយចិត្តមែនដែលបានជួបជាមួយនឹងលោកព្វហើយនឹងបានពិភា ក្សាគ្នាជាមួយនឹងលោកព្វហើយនឹងអរគុណច្រើនសំរាប់លោកព្វដែលបានផ្តល់ឧកាសដៃ លបានអោយខ្ញុំបានជួបលោកព្វហើយនឹងបានសំភាសន៍ជីវប្រវត្តរបស់លោកព្វដែលនៅក្ន ុងជំនាន់ពោលពតបាទហើយក៏សង្ឃឹមថានៅពេលដែលកូនចៅរបស់លោកព្វនៅក្នុងជំនាន់ ក្រោយក្រោយនៅពេលដែលគេបានលឺសំលេងរបស់លោកព្វសុំអោយគាត់នឹងបានយកសំ លេងរបស់លោកព្វនឹងយកទៅខិតខំទៅប្រឹងប្រែងដើម្បីអោយជីវិតរបស់គាត់បានល្អប្រសើ រនៅក្នុងថ្ងៃអនាគតរបស់គាត់ផងដែលបាទហើយចឹងសំរាប់ថ្ងៃនឹងគឺខ្ញុំនឹងមានតែប៉ុននឹង លោកព្វបាទហើយចឹងលោកព្វមានចង់និយាយបន្ថែមទៀតដែលរឺទេលោកព្វ???

ខ៖ បាទសំរាប់គឺខ្ញុំមានតែបិទនឹងអត់មានអ្វីដែលនិយាយទៀតទេបាទហោហោហោ ។

ក៖

បាទ ចឹងសំរាប់ថ្ងៃនឹងគឺក្លាយមានតែបិទនឹងលោកពូបាទ ចឹងថ្ងៃនឹងក្លាយមានតែបិទនឹងចឹងក្លាយជំរាបលាណាលោកពូចឹងអរគុណច្រើនលោកពូ។